
      УДРУЖЕЊЕ ГЕОДЕТСКИХ И ГРАЂЕВИНСКИХ ШКОЛА СРБИЈЕ 

 

 

 

 

 

НАДЗОРНИ ОДБОР 
Број: службено/23 
 Датум: 28.08.2023. године 
 
 
 На основу члана 23. Статута Удружења геодетских и грађевинских школа Србије 
одржана је дванаеста  седница Надзорног  одбора Удружења геодетских и грађевинских 
школа Србије,  28.08.2023. године са почетком у  1300 часова у у просторијама 
Грађевинског факултета у Суботици,  улица Козарачка 2а. 
. 
 
 Седници Надзорног одбора Удружења присуствују: 

1. Иван Стакић – председник, директор ТШ “Радоје Љубичић” Ужице 
2. Зоран Зорић-  Прва техничка школа Крагујевац - одсутан по најави 
3. Миливоје Ђорђевић- Техничка школа Власотинце 

 
 
Седници присуствују  и  Исо Планић. председник Удружења и Васко Николов - 
секретар Удружења,  

 

За седницу је предложен следећи: 
 

Д Н Е В Н И          Р Е Д 
 

1. Усвајање записника са претходне седнице – известилац Васко Николов, секретар 
Удружења; 

2. Финансијски извештај за претходни период - известилац Исо Планић председник  
Удружења; 

3. Текућа питања; 

 
 

Након што је констатовао да постоји кворум за рад и поступање, председник 
Надзорног одбора Иван Стакић је  предложио  дневни ред који је једногласно усвојен. 
 
АД 1.    

Записник са десете седнице Надзорног одбора је усвојен без примедби. 
 

АД 2. 
 Иван Стакић , председник Надзорног одбора,  је потом дао  реч председнику 
Удружења Ису Планићу, који је поднео детаљан финансијски извештај за претходни 
период године.  

Председник Удружења је поднео финансијски извештај и дао образложење за 
поједине ставке из извештаја који је достављен свим члановима Надзорног одбора.  

улица:        Максима Горког 38,  24000 Суботица 
тел/факс:   024/ 663 – 100; 
е-маил:      udruzenje.gradj@gmail.com 
ПИБ: 107261273;            МАТИЧНИ БРОЈ: 28061480 
Текући рачун: 325-9500600025520-23  Војвођанска банка-ОТП 

mailto:udruzenje.gradj@gm
http://www.nbs.rs/rir_pn/pn_rir.html.jsp?type=rir_results&lang=SER_CIR&konverzija=no#5


Удружење послује стабилно, али је доста средстава потрошено на рад радних група 
које су се састајале више пута. Тренутно је на рачуну око 30,079.00 динара. Потребно је 
наћи средства за издавачку делатност  у наредном периоду. 

Предлог закључака и Извештај је једногласно усвојен. 
 
 
 
АД 3.   

Договорено је да записник са дванаесте седнице уради секретар Удружења,. 
 
 Након што је дневни ред исцрпљен седница је завршена у 13,30 сати. 

 
 
 

ПРЕДСЕДНИК  
                                                                                          Надзорног одбора Удружења            Иван Стакић, с..р. 

 
 
 

 


